



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

Ref No: LT\_ST 21-22/25(b)

21<sup>st</sup> January 2022

Dear Parents/Guardians,

### Arrangement of S6 Graduation Examinations

As the pandemic is getting acute, the Education Bureau has announced the suspension of face to face lessons. However, S6 students are currently having the Graduation Examinations. Following the guidelines given by the Education Bureau, the S6 Graduation Examinations from 24<sup>th</sup> January (Monday) to 28<sup>th</sup> January (Friday) will be held as scheduled so as to help S6 students be well-prepared for the HKDSE examinations. Besides, the Lunar New Year holidays will be from 31<sup>st</sup> January to 11<sup>th</sup> February, 2022.

Our school strictly follows the preventive measures against the pandemic. Sanitizers are widely available on school campus. A thermometer is installed at the school gate to measure the temperature of teachers and students to safeguard the health of both teachers and students. These arrangements will ensure a safe environment for S6 students to sit for their examinations to equip themselves well for the public examinations.

Please pay attention to the above arrangements and ensure that your child attends the examinations punctually. Should you have any questions, please contact the class teacher at 2777-6289.

Yours faithfully,

CHENG Che-yin  
Principal

-----<-----Reply Slip----->-----

Ref. No. : LT\_ST 21-22/25(b)

Dear Principal,

I acknowledge the arrangements of S6 Graduation Examinations.

Name of Student : \_\_\_\_\_  
Class and Class No. : \_\_\_\_\_  
Signature of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_  
Name of Parent / Guardian : \_\_\_\_\_  
Date : \_\_\_\_\_



惠僑英文中學

WAI KIU COLLEGE

九龍石硤尾偉智街十七號

17 Wai Chi Street, Shek Kip Mei, Kowloon, Hong Kong.

電郵地址(E-mail): wkc@wkc.edu.hk

電話: 852-2777 6289 傳真: 852-27767727

Tel: 852-2777 6289 Fax: 852-27767727

網址(Website): <http://www.wkc.edu.hk>

檔案編號: LT\_ST 21-22/25(b)

各位家長:

### 中六級畢業試安排

疫情再趨嚴峻，教育局宣布全港中學暫停面授課堂。惟中六級正進行畢業考試，為幫助應屆考生預備即將舉辦的中學文憑試，本校按教育局指引，將如期於1月24日(一)至1月28日(五)舉行畢業試，中六級學生必須按照原定之考試時間表回校考試。另外，1月31日(一)至2月11日(五)為本校農曆新年假期。

本校會嚴謹遵從各項衛生防護措施，校舍各處均設有消毒設備，校門設有溫度探測儀為師生量度體溫，以保障師生健康，讓中六同學可以安心回校應考，積極準備公開試。

以上安排，敬請 台端垂注，並敦促 貴子女按時回校考試。如有任何疑問，歡迎致電 2777-6289，向班主任垂詢。

順祝

時祺

校長:  謹啟

鄭智賢

二零二二年一月二十一日

(註: 本信函需加蓋校印方為有效)

----- ✂ ----- 回 ----- 條 -----

檔案編號: LT\_ST 21-22/25(b)

敬覆者:

本人為中六\_\_\_\_班學生 \_\_\_\_\_ (\_\_\_\_) 家長，已知悉中六級畢業試安排事宜。

此覆

惠僑英文中學校長

家長簽署: \_\_\_\_\_

家長姓名: \_\_\_\_\_ (正楷)

二零二二年一月\_\_\_\_日